
De bewindvoerder:
Helpt je met jouw geld

Betaalt je rekeningen
Houdt je inkomsten en uitgaven  

       in de gaten
Controleert of je inkomsten
ontvangt, zoals loon of toeslagen
Doet je belastingaangifte
Helpt je bij het afbetalen van
schulden als je die hebt
Zorgt voor geld op je pinpas

De mentor:
Helpt je met jouw zorg

Denkt met je mee
Helpt je met je zorg
Zorgt dat je de juiste hulp krijgt
Praat namens jou over je zorg
Praat met je dokters en verzorgers



AvM bewind & exectuele 

Telefonisch bereikbaar van 9:00 uur tot 12:00 uur
Maandag t/m donderdag

085 - 902 99 87

info@avmbewind.nl

Postbus 2230
4460 ME Goes 

www.avmbewind.nl

Contactgegevens kantoor


